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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvad er årsagen til, at ministeren endnu ikke har lukket det såkaldte momshul for maga-

siner trykt uden for EU? 

 

Svar 

Regeringen fremsatte i efteråret 2011 et lovforslag til ændring af momsreglerne, der ville 

medføre, at magasiner trykt uden for EU ville blive momsmæssigt sidestillet med magasi-

ner trykt inden for EU. Herved ville magasiner trykt uden for EU ikke længere kunne 

sælges uden moms til private abonnenter i Danmark. 

 

Der blev imidlertid stillet spørgsmål ved det gebyr, som Post Danmark tager for at op-

kræve importmoms af varer, herunder magasiner, fra lande uden for EU. 

 

Lovforslaget blev derfor udskudt, bl.a. med henblik på at undersøge, om det er muligt at 

opkræve importmoms på en mindre omkostningstung måde end i dag. 

 

Undersøgelsen er nu tilendebragt, og Folketinget vil blive blevet orienteret om denne i 

form af en redegørelse. 

 

Jeg kan endvidere oplyse, at regeringen har besluttet at arbejde videre med en model, 

hvorefter der udelukkende indføres importmoms på dansksprogede magasiner, der er 

trykt uden for EU. 
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